
2012D48879 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 20 december 2012 

Uw Kamer heeft mij gevraagd om een reactie op een aan mij gerichte 
brief van de Stiftung Preussische Schlösser und Gärten die ik op 
18 december jl. ontving. 

In deze brief biedt genoemde stichting aan mee te willen werken aan een 
toekomstbestendige oplossing voor het onderhoud en ontsluiting van 
Huis Doorn. Ik meld daarbij dat ik ook een brief mocht ontvangen van mijn 
Duitse collega, de heer Bernd Neumann, waarin hij mijn aandacht vroeg 
voor Huis Doorn. Ook de minister van Buitenlandse zaken, dhr 
Timmermans, is door zijn Duitse ambtsgenoot hierover benaderd. 

Al deze signalen wijzen erop dat de toekomst van Huis Doorn bijzondere 
aandacht heeft bij onze oosterburen. Indien deze aandacht ook leidt tot 
financiële ondersteuning, zal dat Huis Doorn helpen bij het vinden van 
nieuwe mogelijkheden voor de toekomst. Ik wijs in dat verband ook op 
mijn toezegging een plan van Huis Doorn voor de herdenking van de 
Eerste Wereldoorlog kwalitatief streng, maar welwillend te bekijken. 

In het aanbod van Duitse zijde zie ik geen aanleiding mijn oordeel over de 
over Huis Doorn ingediende motie en amendementen te herzien. Met 
betrekking tot de signalen uit Duitsland over Huis Doorn kan ik u melden 
dat OCW en BZ hierover reeds contacten met elkaar onderhouden. Wij 
zullen het aanbod van Duitse zijde en eventuele andere initiatieven 
doorgeven aan Huis Doorn, zodat zij deze kunnen betrekken bij hun 
plannen. 

De minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
M. Bussemaker
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